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НА НОВИ СЪОРЪЖЕНИЯ ЗА ТРЕТИРАНЕ НА БИТОВИ ОТПАДЪЦИ
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Не мислите как да разбиете МОНОПОЛА, а
напротивСтрува ми се че ще се генерират
огромни средства, в пъти повече за
рекултивиране на депата и за откриване на
нови. Ако сте го писали за Пловдив ?! Истината
според мен не е в тези отчисления, а в промяна
на ЗМДТ в частта такса "битови отпадъци". Сега
хората нямат интерес да не цапат, защото искат
не искат плащат на общините на общо
основание, като парното. 1. Изравнете таксата
за битови отпадъци за фирми и граждани. 2.
Дайте шанс на хора, които искат да се погрижат
за отпадъците си и не ползват услуга от
общината да могат да го осъществят.
Наредбите в тази си част в Пловдив и София са
меко казано противоконституционни. С такси не
става, а на доброволен принцип. Пример:
Слагаш мелница на мивката и нямаш органични
отпадъци. Сключваш договор с някой да ти
изкупува рециклируеми отпадъци, без да ти
удържа 15 % данък по ЗОДФЛ. Плащаш си на
фирма, която има право да транспортира и
депонира бит. отпадък на килограм. Така ще
има конкуренция и икономически стремеж да
намаляваш отпадъците си
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